
01.11.2017 tarihinde Hastane Konferans Salonu’nda Bölüm Başkanları, AD Başkanları ve Bilim Dalı 
Başkanları ile gerçekleştirilen eğitim konulu toplantıda katılımcı öğretim üyelerimizin belirttikleri 
görüşler aşağıdaki gibidir: 

1. Prf Dr KY / Patoloji AD: Öğrenci sayılarındaki artışlar nedeniyle pratik uygulkamalarda zorluk 
yaşandığı belirtildi. Öğretim üyeleri ve asistan eksiklikleri ile ilgili olarak FYK’nun çalışma 
yapması ve bunu rektörlüğe sunması önerildi. 

2. Prf Dr DG/ Tıbbi Biyoloji AD: PDÖ uygulamaları sonrasında öğrencilerin bir rapor 
hazırlayabileceğini önerdi. Yeni geçilen yöntemle alınan geri bildirimlerin AD ile nasıl 
paylaşılacağını sordu.  

3. Prf Dr MY / Pisikiatri AD: Öğretim üyelerinin devamsızlığı ile ilgili durumlarda yönetimin bir 
yaptırımının olmasını düşündüğünü belirtti. Asistanların tez konularının bir yılın sonunda 
verilmesine dikkat edilmesi gerektiğini, tez süreç takiplerinin daha özenli yapılması gerektiğini 
vurguladı. 

4. Prf Dr AC / Çocuk Psikiatrisi AD: Mezuniyet sonrası eğitim programının da bu tip toplantılar ile  
gözden geçirilmesinin iyi olacağını belirtti. Artan öğrenci sayıları nedeniyle klinik dallrda yeni 
sınav yöntemlerine ihtiyaç duyulduğunu belirtti.  

5. Prf Dr ESA / Pediatri AD: Bilim dallarından oluşan Pediatri AD’da yan dal asistanlarının 
sayısındaki eksikliklerden bahsetti. PDÖ, TODUP gibi eğitimlerde görev almak istemeyen 
öğretim üyeleri için, bu görevlendirmeler yerine farklı alternatif görevlendirmeler 
yapılabileceğini ifade etti (Örnek: Sınav gözetmenliği gibi).  

6. Prf Dr AK / Tıbbi Mikrobiyoloji AD: Son günlerde dikkat çeken hekim intihar olaylarından 
bahsederek hem öğrencilerin hem asistanların desteklenmesi gerektiğini vurguladı.  

7. Prf Dr AK / Tıbbi Mikrobiyoloji AD: Kendi AD’da yapılan öğrenci  sınav sistemi ve asistan 
eğitim programı hakkında bilgi verdi. 

8. Prf Dr RK / Dermatoloji AD: Artan öğrenci sayılarına bağlı D5’deki grup tekrar sayısının 
tekrardan 12’ye yükseltilmesinin kendileri açısından motivasyon kaybına yol açacağını belirtti.  

9. Prf Dr  HMK / Biyokimya AD: AD’da TUS asistanı olmadığını, bunun desteklenmesi gerektiğini 
belirtti.  

10. Prf Dr NB / Anestezioloji AD: Assitan eksikliğinden bahsederek yoğun bakıma diğer cerrahi 
dallardan asistan rotasyonu yapılabileceğini söyledi.  

11. Prf Dr MT/ Anestezioloji AD: Asistan eksikliğinin mecburi hizmet kadroları ile telafi 
edilebileceğini belirtti.  

12. Prf Dr NM / Üroloji AD: Servis hizmetlerini çoğu zaman intörn hekimlerle yürütmek 
durumunda kaldıklarını, bunun hukuki bir zemine oturtulması gerektiğini vurguladı.  


